
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 28. 6. 2022  

   

  

Dátum a čas zasadnutia: 28. 6. 2022 o 17.00 h.  

Miesto konania: ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

  

 

Program:  

  

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Vyhodnotenie školského roka 2021/2022 

3) Informácia  o zápise do 1. ročníka ZŠ a zápise do MŠ pre školský rok: 2022/2023 - 

návrhy na počty tried ZŠ, MŠ a ŠKD. 

4) Umiestnenie žiakov na stredné školy. 

5) Plán zasadnutí rady školy na ďalšie obdobie. 

6) Diskusia 

7) Uznesenie a záver. 

 

  

K bodu 1.   

Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a skonštatoval, že rada školy je 

uznášaniaschopná, nakoľko je prítomných 6 z 11 členov RŠ. Neprítomní boli členovia: Stanislav 

Ďurina, Eva Kováčiková, Mgr. Martina Mošaťová, Kristína Buchová a Michaela Ivanová. Niektorí 

členovia svoju neúčasť vopred oznámili, niektorí nie. Predseda oboznámil prítomných s programom 

a informoval prítomných, že na zasadnutie RŠ bola pozvaná aj p. riaditeľka ZŠ s MŠ, ktorá sa ale 

nemohla zúčastniť kvôli inému programu. Zapisovateľkou bola určená p. Janka Ondrušová.  

 

  

K bodu 2.   

Na základe podkladov od p. riaditeľky, informoval predseda RŠ členov o výchovno-

vzdelávacích výsledkoch školy. V šk. roku 2021/2022 prospeli všetci žiaci a nikto nebude opakovať 

ročník. Pedagogická rada udelila 2 znížené známky zo správania (stupeň 3) a 3 riaditeľské 

pokarhania. Dôvodom boli hlavne neospravedlnené hodiny počas dištančnej výučby a poznámky za 

rôzne porušenia školského poriadku. Na otázku, či išlo o starších alebo mladších žiakov, odpovedal 

predseda, že sa to týkalo hlavne žiakov 9 ročníka. Prospechu žiakov sa predseda detailne nevenoval, 

nakoľko priemery za triedy a za predmety budú zahrnuté v správe o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch školy, ktorá bude prejednávaná tradične na septembrovom zasadnutí RŠ. Predseda RŠ 

upozornil prítomných na obrovský počet vymeškaných hodín v niektorých triedach a u niektorých 

žiakov, kedy viacerí žiaci majú 150 – 200 vymeškaných hodín za polrok. Spomenutý stav je 
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spôsobený hlavne skutočnosťou, že podľa platnej legislatívy môže rodič ospravedlniť žiakovi až 5 

za sebou idúcich dní. Viacerí žiaci/rodičia toto často využívajú, až zneužívajú, kedy žiaci chýbajú 

celý týždeň, potom sa objavia v škole na 2 dni a znova chýbajú. Padla otázka, či sa jedná o viacerých 

žiakov, alebo len určitých. Predseda RŠ odpovedal, že táto situácia sa opakuje pravidelne len 

u konkrétnych žiakov. Presný počet vymeškaných hodín bude takisto zahrnutý v správe 

o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy. Predseda informoval prítomných aj o akciách počas 

práve končiaceho šk. roka. Škola organizovala lyžiarsky kurz, plavecký kurz, školu v prírode 

a viacero exkurzií a výletov. 

K bodu 3.   

Predseda RŠ informoval členov RŠ, že v mesiacoch apríl a máj prebehli zápisy do 1. ročníka 

ZŠ a do MŠ. Zápisu do 1. ročníka sa zúčastnilo 14 detí, z ktorých 12 detí nastúpi do 1 ročníka, 1 

dieťa nastúpi na inú základnú školu a 1 dieťa dostalo odklad a bude pokračovať v predškolskej 

výchove. Do materskej školy sa prihlásilo 11 nových detí, ktoré boli prijaté. Čo sa týka organizácie 

budúceho školského roka, tak na ZŠ bude prebiehať vyučovanie v 9 triedach, budú 2 oddelenia MŠ 

a 2 oddelenia ŠKD. V súvislosti s ŠKD predseda RŠ poznamenal, že na základe novely školského 

zákona (§  114) platnej od 1. 9. 2022 sa určil maximálny počet 26 žiakov na jedno oddelenie ŠKD. 

Doteraz zákon neupravoval maximálny počet detí. Tento fakt sa dotkne žiakov a rodičov tak, že nie 

všetci záujemcovia o ŠKD budú prijatí. Prednosť budú mať žiaci 1 – 3 ročníka a zvyšné miesta budú 

môcť obsadiť len niektorí štvrtáci. Pani Konyová sa spýtala, že podľa čoho budú vyberaní žiaci, 

ktorí budú prijatí a ktorí nie. Vedenie školy bude musieť uplatniť nejaké pravidlo na prijatie do 

ŠKD. Pani Ondrušová vysvetlila, že prípadné 3 oddelenie družiny by si vyžiadalo vyfinancovanie 

ďalšieho vychovávateľa.  

K bodu 4.   

          Predseda RŠ, ktorí na škole plní aj funkciu kariérového poradcu informoval prítomných 

o umiestnení žiakov na stredné školy. V tomto školskom roku odchádzajú na SŠ 14 žiaci, 13 žiaci 

odchádzajú z 9. ročníka a na bilingválnom gymnáziu v Nitre bude študovať 1 žiak 8. ročníka. 

Členovia RŠ boli informovaní o všetkých stredných školách a ich odboroch, na ktoré žiaci nastúpia. 

Len 2 žiaci idú na učebný (3-ročný) odbor, ostatní idú na študijné odbory s maturitou. Žiaden žiak 

5. ročníka tento školský rok neodchádza na osemročné gymnázium. Pani Konyová sa spýtala, ako 

je to s prijímacím konaním. Predseda vysvetlil, že žiaci sú prijímaní na základe troch kritérií: 

známok z vysvedčení, výsledkov Testovania 9 a podľa výsledkov prijímacích skúšok. Žiaci, ktorí 

neboli prijatí na SŠ v prvom kole (májovom) mohli podať odvolanie, resp. podať si prihlášku 

v druhom kole (júnovom) na odbory, ktoré zostali neobsadené.  Pani Konyová sa tiež spýtala, či už 

sú známe výsledky Testovania 5. Predseda jej odpovedal, že výsledky boli rozposlané žiakom 

a rodičom cez Edupage a v písomnej forme ich žiaci dostanú aj spolu s vysvedčením.  
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K bodu 5.   

  Predseda RŠ navrhol členom termíny zasadnutí RŠ v šk. roku 2022/2023. Ide o tieto termíny: 

- 29. september 2022 (štvrtok) 

- 31. január 2023 (utorok) 

- 30. marec 2023 (štvrtok) 

- 29. jún 2023 (štvrtok). 

Navrhované termíny boli členmi RŠ jednohlasne odsúhlasené. 

 

K bodu 6.   

  V diskusii sa pani Konyová spýtala, ako to bude budúci školský rok s asistentmi učiteľa. 

Predseda RŠ odpovedal, že žiadosti na vyfinancovanie asistentov učiteľa škola podala v máji 

a žiadame asistenta do každej triedy, kde sú žiaci so ŠVVP. V praxi ale ministerstvo prideľuje 

nedostatočný počet asistentov. Posledné roky nám schválili prostriedky na 1,4 asistenta (tento počet 

sa posledné roky nemení, aj napriek zvyšujúcich sa potrebám asistentov). Na základe toho na škole 

pôsobí 1 asistentka na 100 % a zvyšných 0,4 úväzku vykonávajú vychovávateľky. Počty 

pridelených asistentov budú známe v priebehu letných prázdnin a na základe toho sa  vytvorí 

asistentkám rozvrh hodín s jednotlivými žiakmi. Dopredu však vieme povedať, že počty asistentov 

budú nedostatočné a ich potreba bude prevyšovať možnosti školy. 

 

 

K bodu 7.   

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 28. 6. 2022  

  

- RŠ berie na vedomie zhodnotenie školského roka 2021/2022 

- RŠ akceptuje počty prijímaných žiakov do 1. ročníka ZŠ, do MŠ a počty tried ZŠ, MŠ a ŠKD 

v školskom roku 2022/2023 

- RŠ berie na vedomie informáciu o umiestnení žiakov na SŠ 

- RŠ odsúhlasila plán zasadnutí na šk. rok 2022/2023 

 

 

Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť. Zápisnica bude 

zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  
  

    

  

V Horných Obdokovciach  dňa 29. 6. 2022   

   

Zapísala Janka Ondrušová  ...................................................  

                                                             

Overil Mgr. Peter Žember  .................................................... 


